
Referat 
Tid: d. 18.02.2025  

Sted: Holmbladsgade 70, 2300 København S 

 

Deltagende: Line Schiellerup, Tobias Imfeld, Katja Milling Knudsen, Charlotte Larsen, Børge Bo 

Hansen, Per Tornøe, og Anders Breinholt Nielsen. 

Gæst: Natasha Dalsgaard og Michael Poulsen 

Virtuelt deltagende: Mie Knudsen 

Fraværende: Tilde Randsborg, Lene Jæger, Jesper Ottosen, Rasmus Sylvest Mortensen og Karen 

Gottlieb 

 

Punkt 1:Velkomst v. formand 

Dagsorden er udarbejdet sammen med Tobias, der også er ordstyrer til mødet  

Dagsorden og ordstyrer godkendt. 

Line byder velkommen og præsenterer den nye Regionssekretær Louise Andersen.  

Regionssekretær Yrsa Bom Hansen, stopper ved udgangen af måneden.  

Katja evaluerer mødet alene, da Jesper er på ferie 

 

1 Anders Breinholt Nielsen 

2 Bente Andersen 

3 Børge Bo Hansen 

4 Charlotte Larsen 

5 Jesper Ottosen 

6 Katja Milling Knudsen 

7 Lene Jæger 

8 Mie Knudsen 

9 Per Norman 

10 Per Tornøe 



11 Tobias Imfeld 

12 Tilde Randsborg 

13 Karen Gottlieb 

 

Punkt 2: Status på planlægning af generalforsamling  

Indstilling A. Bestyrelsen tager status på beretning til 

efterretning 

B. Bestyrelsen drøfter og beslutter oplæg til program 

Indhold A. Planlægningsgruppen Beretning giver kort status 

på arbejdet med beretningen. 

Grundet tidsplan og deadline for beretningen, får RB 

ikke mulighed for at kommentere eller komme med 

forslag til indhold. Evt. emner der ikke er blevet plads 

til kan evt. få plads i mundtlig beretning. 

Indhold og godkendelse er denne gang lagt i 

redaktionsgruppen, der består af Line, Mie og Katja 

 

B. Planlægningsgruppen giver status på planen for 

generalforsamlingen og kommer med oplæg til 

program indhold. 

Gruppen består af Line, Charlotte og Karen 

Orientering  

A: Planlægningsgruppen Beretning foreslår, at de billeder, som der ikke 

er plads til i beretningen bliver postet på Instagram.  

 

B: Tilmelding til GF25 er live.  

Der bliver sendt invitation ud til medlemmer med link i løbet af ugen. 

Bestyrelsen bliver gjort opmærksomme på at huske at tilmelde sig via 

hjemmesiden af hensyn til mad. 

Line oplyser, at Tine Nielsen har sagt ja til at være dirigent.  



Der bliver orienteret om mulighed for valg, hvis medlemmer ikke er 

enige i bestyrelsens forslag om forlænget valgperiode. Udkast til forslag, 

behandler RB på kommende møde inden GF.  

Planlægningsgruppen fortæller at Micheal Poulsen kommer og holder 

oplæg om reformer og Jeanette Præstegaard  fortæller om ”rigets 

tilstand”.  

Jubilarerne er inviteret til kl. 18 og vil blive fejret i forlængelse af 

generalforsamlingen hvorefter vi alle bevæger os op i festlokalet og 

holder middag samlet.  

 

 

Per spørger ind til REP- beslutningen om at Regionsbestyrelsen skal 

slankes. Line fortæller at dette gælder fra næste generalforsamling. Fra 

2026 skal der vælges færre til bestyrelsen.  

Anders har talt  med et medlem, som ikke er blevet inviteret til 

jubilæumsmiddag. Louise sørger for at følge op på dette.  

 

Beslutning/konklusion  

A: Bestyrelsen tager status på beretning til efterretning: 

Bestyrelsen nikker til at det er en redaktionsgruppe, der godkender 

beretningen og at der bliver postet billeder på Instagram.  

 

B: Bestyrelsen drøfter og beslutter oplæg til program: 

Bestyrelsen nikker til programmet.  

 

 

Punkt 3: Status på netværk og medlemsarr. v/NK Natasha 
Dalsgaard 

Indstilling Bestyrelsen tager status om netværk og medlemsarrangementer i 

Hovedstaden til efterretning 

Indhold NK Natasha besøger bestyrelsen og giver en status på hendes 



arbejde i Hovedstaden. Bestyrelsen opfordres til at lade sig 

inspirere af status ift ideer til kommende medlemsaktiviteter 

Orientering / drøftelse Orientering 

Jonathan Hering stopper som netværkskonsulent og har fået nyt job i 

Aalborg Universitet. Der er jobsamtaler til en ny netværkskonsulent, med 

20 der har ansøgt, i næste uge.  

 

Natasha gennemgår afholdte og kommende arrangementer i hovedstaden 

samt deltagerantal. Seniornetværksmøde d. 21. januar var en stor succes 

med meget ros fra deltagerne.  

 

Grupperum i Membercare eksempelvis for netværk, er åbnet som 

pilotprojekt, for først at afprøve i mindre skala og for at  sikrer at de kan  

bruges optimalt.  

 

Natasha fortæller at der mangler studenter ambassadører på Sigurdsgade 

og snart i Hillerød. Bestyrelsen opfordres til at skrive til Cecilia, hvis de 

kender nogle.  

 

 

Drøftelse 

 

Børge Bo foreslår at adskille netværkssiden fra kursussiden. Natasha 

tager det med videre.  

 

Charlotte kommenterer også på pilotprojektet om Membercare og 

kommenterer, at det er vigtigt, at der er nogle, som bliver lært op i at 

bruge det.  

 

Bestyrelsen drøfter oplægsholdere til fertilitetsnetværk. Her har flere 

relevante oplægsholdere meldt sig ud af foreningen. Line foreslår Anne 

Marie.  



Per Tornøe påpeger, at der også skal være nogle medlemmer, til at lave et 

netværk.  

 

Tobias fortæller om den nye brancheorganisation, at de medlemmerne, 

der har meldt sig ind i den, kan være fordi, de ikke har oplevet støtte fra 

Danske Fysioterapeuter. Dette er især på børneområdet. Tobias mener, at 

det kunne tyde på, at De Faglige Selskaber ikke løfter opgaven godt nok 

selv. Hermed en opfordring til netværkskonsulent Natasha om, at der skal 

tages hånd om nogle medlemmer, som ikke føler sig set.  

 

Anders påpeger også hans tvivl om, hvorvidt der er behov for netværk på 

Gyn/obs området.  

 

Charlotte foreslår, at der på et nyt møde afsættes tid  til at drøfte og 

afklare, hvilke nogle arrangementer som hhv. netværkskonsulent og 

bestyrelse står for. 

 

 

Beslutning Bestyrelsen tog status på netværk og medlemsarrangementer i 

Hovedstaden til efterretning  

Kommende dagsordenspunkt: Drøfte snitflader mellem bestyrelse og  

netværksfunktion.  

 

 

Punkt 4: Ændring i fagligt selskabs vedtægter 

Indstilling Bestyrelsen drøfter fagligt selskabs beslutning af  

vedtægtsændring 

Indhold Drøftelse af Danske Selskab for Sportsfysioterapis 

vedtægtsændringer på seneste Generalforsamling 

Børge har ønsket beslutningen drøftet på møde i 

Regionsbestyrelsen. 



Bestyrelsen vender beslutningens evt. konsekvenser 

Vedlagt er vedtægter med forslag til ændringer. 

Dokumentet stammer fra nyhedsmail til medlemmer af 

selskabet 

Drøftelse Børge indleder drøftelsen og sætter spørgsmålstegn ved det faglig 

selskabs beslutning.  

 

Katja sætter spørgsmål ved vedtægsnr. 7 om, at man ikke kan ændre 

paragrafer uden at det godkendes af Dansk Selskab for Fysioterapi og 

udlægger beslutningen med, at selskabet symbolsk har ”meldt sig ud” 

 

Anders samler op og udlægger også, at vi står midt i en brydningstid og 

at selskabet har ”meldt sig ud”. Der er nogle faglige selskaber, som har en 

stor volumen og påpeger dermed at DFys tilskud på 90.000 måske ikke 

betyder det store. Der er kun et par selskaber, som har økonomien til at 

gøre dette.  

 

Ift. juraen har selskabet, sit eget CVR-nummer og som følge der af 

selvbestemmelse indenfor egen virksomhed . Derfor tror Anders godt, at 

selskaberne kan gøre dette.  

 

HB vælger først og fremmest dialogen før der lukkes døre. Line påpeger: 

at man fortsat skal være medlem af DFys for at være medlem af De 

Faglige Selskaber. Nogle medlemmer er uenige, og mener at De Faglige 

Selskaber grundet eget CVR-nummer har autonomi til at have 

medlemmer udenom DFys. Line mener, at vi skal træde varsomt  og 

passe på. Men det skal overvejes om kontingentkroner skal gå til de 

selskaber.  

 

Børge Bo mener, at emnet er for vigtigt til at hovedbestyrelsen er de 

eneste, der skal have en mening om det. Han mener, at vi skal sige farvel 

til selskabet. Synes at signalværdien for de medlemmer, der er tilbage, er 



vigtigere. Vi skal ikke gå langt for nogle, der ikke vil være med. Han ser 

frem til at fortsætte diskussionen.  

 

Tobias fremhæver pointen om, at hvis du er medlem af faglige selskaber, 

så er der mindre chance for at medlemmerne melder sig ud af DFys. 

Derfor skal vi overveje fastholdes argumentet, hvis de faglige selskaber 

cuttes af. 

 

Beslutning Grundet tidsmangel vil punktet tages videre til næse bestyrelsesmøde.  

 

 

 

 

Punkt 5 Pause 

 

Punkt 6 Uddannelsesreformen v/ Michael Poulsen 

Indstilling Bestyrelsen tager orientering om uddannelsesreformer til 

efterretning 

Indhold Bestyrelsen får en orientering om uddannelsesreformer indhold 

og drøfter muligheder og konsekvenser 

Orientering Michael Pulsen fortæller om den nye uddannelsesreform, som blandt andet 

indebærer at EUX bliver erstattet af EPX. 

Derudover fortæller han om de forkortede kandidatuddannelsers påvirkning 

på fysioterapeutfaget.  

Drøftelse Bestyrelsen er optaget af hvordan vi stadig sikrer faglig stærke 

fysioterapeuter, når den nye EPX uddannelse ikke har nok faglige timer til at 

opfylde de nuværende adgangskrav til fysioterapeuter.  

 

 



Punkt 7: Orientering v/ formand 

➢ Regionsbestyrelsen bliver informeret om at vi er blevet inviteret til at deltage i Amager 

Lokaludvalgs Sundhedsdag 6. september Bestyrelsen bliver bedt om at overveje, om vi skal 

deltage. 

Vedr sekretariatet, så er der ansat ny direktør Søren Lauridsen Han starter d. 17. marts og 

samtidig ansat chef for løn og forhandling. Øvrige chefstillinger forventes besat 1.5.2025 

 

➢ Der er kommet konkurrerende foreninger, som vi skal være opmærksomme på i forhold til at 

fastholde og rekruttere medlemmer. Line fortæller om sin oplevelse på KP ifm information 

til 1 semesterstuderende.   

➢ RB har fortsat en ledig SUplads.Line og Per orienterer dem om hvad arbejdet i bestyrelsen 

indebærer. 

 

Punkt 8: Orientering ved RB-medlemmer 

Intet til referat 

Punkt 9: Eventuelt 

Anders har deltaget i workshop om sammenlægning af psykiatri og somatik  

Vedr. Atrose træning som behandling i Region H: Line har skrevet til professor Marius Henriksen, 

Parker Instituttet – kommer nok ikke på til næste gang, men er på den rullende dagsorden.  

 

Punkt 10: Emner til næste dagsorden  

- Ny direktør. Inviter vedkommende med til næste RB-møde 

- Bestyrelsen skal drøfte deltagelse ved sundhedsdagen på Amager 

- Orientering om sidste praksis ift GF 

- Orientering om økonomi fra 1. kvartal 

- Fortsat drøftelse af punkt om vedtægts ændring i faglige selskaber 

- : Muligt punkt: Sammenlægning af psykiatri og somatik   

 

 



 

Punkt 11: Kommunikation  

Bestyrelsen har ingen specifikke ønsker til, hvad de ønsker formidlet til medlemmerne fra mødet. 

 

Punkt 12: Evaluering af mødet 

Katja evaluerer, at mødet overordnet fungerede godt. Orientering til sidst fungerede godt. Fin debat. 

Line holder bestyrelsen i kort snor, hvilket Katja oplever, at bestyrelsen har brug for. Overordnet et 

godt møde.  

Ting, der kunne forbedres: Mange afbrydelser udenom ordstyrer. Møderne har det med at starte et 

kvarter for sent.  

 

 


